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OR-RM.0002.1.5.2021 

Protokół Nr XXXIV/21 

z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytej w dniu 26 stycznia 2021 r. 

w sali konferencyjnej w Urzędzie Miejskim 

w Koronowie przy ul. Farnej 24 

 

Spoza rady w sesji udział wzięli: 

Pan Patryk Mikołajewski   - Burmistrz Koronowa 

Pan Sławomir Marszelski   -  I Z-ca Burmistrza Koronowa, 

Pan Piotr Kazimierski   - II Z – ca Burmistrza koronowa 

Pani Alicja Tymek    - Skarbnik Gminy, 

Aleksandra Szews     - Sekretarz Gminy     

Pan Rafał Bułka    - Radca Prawny UM w Koronowie. 

 

1.Otwarcie obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Obrady XXXIV sesji Rady Miejskiej w Koronowie otworzyła Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk. Poinformowała zebranych, że 

obrady sesji Rady Miejskiej w Koronowie są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja na żywo oraz nagrania z sesji 

dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Koronowo. 

W związku z trwającą pandemią koronawirusa przewodnicząca obrad zaapelowała 

do radnych o zachowanie szczególnych środków ostrożności podczas obrad sesji. 

 

2.Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.      

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca rady Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk 

stwierdziła prawomocność obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

W sesji udział wzięło 19 radnych na ogólny stan 21 radnych. 

Nieobecni radni: Maciej Szlagowski, Wojciech Orliński.  

Na obrady sesji przybył w punkcie 9 radny Pan Stanisław Gliszczyński. Obecnych 

19 radnych. 
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Lista obecności radnych  stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Witam serdecznie: 

1. Panie i Panów Radnych Rady Miejskiej w Koronowie. 

2. Burmistrza Koronowa Pana Patryka Mikołajewskiego, Zastępcę Burmistrza Pana 

Sławomira Marszelskiego, Zastępcę Burmistrza Koronowa Pana Piotra 

Kazimierskiego, Skarbnik Gminy Panią Alicję Tymek, Sekretarz Gminy Panią 

Aleksandrę Szews oraz pracowników urzędu.  

3. Wszystkich mieszkańców Gminy Koronowo oglądających transmisję obrad sesji.  

 

3.Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad sesji. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przechodzimy do punktu 

trzeciego porządku obrad sesji do wniosków dotyczących zmiany porządku obrad sesji. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Czy są wnioski o zmianę 

porządku obrad sesji? 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski wniósł o wprowadzenie 

do porządku obrad sesji dwóch projektów uchwał. 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego zmieniającej uchwałę w sprawie Obszaru 

Chronionego Krajobrazu Zalewu Koronowskiego. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych 

do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych 

lub znajdujących się na terenie miasta i gminy Koronowo. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Kto z Państwa radnych 

jest za wprowadzeniem do porządku obrad sesji jako punkt 11 a: Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego zmieniającej uchwałę w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Zalewu 

Koronowskiego. 
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Za – 18 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się –  0 głosów 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Zatem projekt uchwały 

zostanie wprowadzony jako punkt 11a. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Kto z Państwa radnych 

jest za wprowadzeniem do porządku obrad sesji jako punkt 11 b: Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych lub znajdujących się 

na terenie miasta i gminy Koronowo. 

Za –18 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymał się – 0 głosów 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Zatem projekt uchwały 

zostanie wprowadzony jako punkt 11b. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Czy są jeszcze wnioski 

o zmianę porządku obrad sesji? 

 

Zatem porządek obrad sesji po zmianach wygląda następująco: 

1. Otwarcie obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Koronowie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.  

3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Koronowie. 

7. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych interpelacjach 

i udzielonych odpowiedziach. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Koronowo na rok 2021. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/255/20 z dnia 

30 września 2020 r. w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Koronowo na 2021 rok. 

11a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego zmieniającej uchwałę w sprawie Obszaru 

Chronionego Krajobrazu Zalewu Koronowskiego. 

11 b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych 

do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych lub 

znajdujących się na terenie miasta i gminy Koronowo. 

12. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Koronowie oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 

13. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2020 r.  

oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją tych zadań. 

14. Zapytania, wnioski i informacje. 

15. Składanie interpelacji. 

16. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.  

17. Zamknięcie obrad XXXIV sesji. 

 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Przechodzimy do punktu 

czwartego porządku obrad sesji: Przyjęcie protokołu z obrad: XXXIII sesji Rady Miejskiej w 

Koronowie. 

- Kto z Pań, Panów radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad XXXIII sesji Rady 

Miejskiej w Koronowie?  

Za- 17 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymujące się – 1 głos 
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Nieobecni radni: Maciej Szlagowski, Wojciech Orliński, Stanisław Gliszczyński. 

 

5.Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk - Przystępujemy do punktu 

piątego  porządku obrad sesji, do sprawozdania Burmistrza Koronowa z działalności 

międzysesyjnej. 

 

Sprawozdanie zostało zamieszczone na eSesji. Czy mają Państwo radni jakieś pytania 

do sprawozdania? 

Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta –  Ja mam jedno pytanie, jeśli tutaj Pan 

burmistrz pozwoli.  W sprawozdaniu jest zawarta informacja, że trwają prace związane z 

doprowadzeniem do utrzymania we właściwym stanie starego koryta rzeki Brdy na terenie 

Koronowa. W związku z tym mam pytanie: Na jakim etapie są wymienione prace?  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski – Wymienione prace są na etapie 

rozmów trójstronnych ze Starostwem Bydgoskim, Wojewodą Kujawsko – Pomorskim a 

Zarządem Wód w Gdańsku nad ustanowieniem nowej księgi wieczystej dla obszaru Zalew 

Koronowski,aby móc postawić pomosty. Ale generalnie, żeby uporządkować teren zalewu 

oraz wymusić pozwolenie wodno – prawne na Enea Wytwarzanie, która jest spadkobiercą 

w prostej linii od spółki Elektrownia w budowie. W końcu roku miała odbyć się konferencja. 

Na początku planowaliśmy ją uczynić w Pieczyskach. Potem miała być wideo – 

konferencja. Jednak do tej pory na zaproszenie wojewody, a mam te informacje z 

zeszłego tygodnia, jeszcze Gdańsk nie odpowiedział.  

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk – Czy Państwo też jeszcze maja 

jakieś pytania? 
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6. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z realizacji uchwał Rady Miejskiej w 

Koronowie. 

 

Przewodnicząca obrad  - Przystępujemy do punktu szóstego  porządku obrad sesji, 

do sprawozdania Burmistrza Koronowa z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Koronowie. 

Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Sprawozdanie zostało zamieszczone na eSesji. Czy mają Państwo radni jakieś pytania 

do sprawozdania? 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk -   Ja jeżeli mogę mam tylko 

pytanie, pozycja 175 i 176. Jeżeli można Panie Krzysztofie tam wyświetlić dla Pana 

burmistrza. Bo nie ma statusu tych dwóch uchwał. Czy one są zrealizowane? Jest w tej 

rubryce zamieszczone ponownie numer tej uchwał, w związku z tym nie wiem czy one są 

w realizacji, w trakcie realizacji, czy zostały zrealizowane? 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski – To był błąd pisarski. 

Przepraszamy. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk -  Czy mają Państwo jakieś 

pytania do Pana burmistrza w związku z tym sprawozdaniem? 

 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych 

interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 

 

Przewodnicząca obrad  - Przystępujemy do punktu siódmego porządku obrad sesji, do 

informacji Przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych interpelacjach 

i udzielonych odpowiedziach. 

 

Informacja stanowi Załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

8.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Przystępujemy do punktu 

ósmego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem. 

Kto jest za? – 18 głosów 

Kto jest przeciw? – 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? – 0 głosów 

 

Nieobecni radni: Maciej Szlagowski, Wojciech Orliński, Stanisław Gliszczyński. 

 

Przewodnicząca obrad  - Zatem projektu uchwały nie będziemy odczytywać, ale 

o wprowadzenie poproszę Skarbnik Gminy Alicję Tymek. 

 

Skarbnik Gminy Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania 

jawnego imiennego. 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Stwierdzam, że 18 głosami „za”, przy 0 głosach  „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18  głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr 

XXXIV/300/21  zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Koronowo. 

Nieobecni radni: Maciej Szlagowski, Wojciech Orliński, Stanisław Gliszczyński. 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2021. 
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  – Przystępujemy do punktu 

dziewiątego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2021. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? – 18 głosów 

Kto jest przeciw? – 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? – 0 głosów 

Nieobecni radni: Maciej Szlagowski, Wojciech Orliński, Stanisław Gliszczyński. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta  - Romaniuk  - Zatem projektu uchwały 

nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Skarbnik Gminy Alicję Tymek. 

 

Skarbnik Gminy Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały.  

Na obrady sesji przybył radny Stanisław Gliszczyński. Obecnych 19 radnych. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji?  

 

Radna Pani Ewa Szymańska – Pani skarbnik ja mam takie zapytanie. Te środki z 

budżetu państwa dotyczą funduszy na inwestycje z tych gmin popegeerowskich. Czy to 

jest zupełnie coś innego? 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski -  To są fundusze z funduszu inwestycji 

lokalnych oraz FDS – u. Na razie jeszcze nie ma rozstrzygnięcia tych funduszy tzw. 

popegeerowskich.  

Radna Pani Ewa Szymańska – Tak, to jeszcze chciałam zapytać, bo pojawiają się nowe 

zadania inwestycyjne dotyczące dróg. Chciałam zapytać się kiedy będzie jako nowe 

zadanie wprowadzone do budżetu droga Wiskitno – Huta? 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski – Droga Wiskitno – Huta będzie 

wprowadzona, jak tylko uporamy się z problemami bieżącymi na temat oczyszczalni w 
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Wiskitnie. Dzisiaj otrzymałem informację, że z przetargu na zabezpieczoną kwotę łącznie 

z dotacją mieliśmy 700.000.00 zł. Jedyna oferta powyżej 1 miliona złotych, co niestety 

zakład musiał unieważnić. Przepraszam 1.800.00,00 zł, no powyżej miliona. Więc myślę, 

że najpierw musimy uporać się z tym zadaniem, na które mamy już umowne naliczane. 

Radny Pan Olech Raddatz – Ja mam podobne pytanie jak Pani radna Szymańska. 

Zaoszczędziliśmy tutaj na inwestycjach drogowych. Miałem taką też nadzieję, że te 

pieniądze zostaną w większości przeznaczone na inwestycje drogowe. Mam pytanie do 

Pana burmistrza kiedy i czy w ogóle Pan planuje dokończenie ulicy Tyrakowskiego, tj. 

200 metrów i ulicy Jeziornej w Mąkowarsku? Są to ulice rozpoczęte i trzeba byłoby je 

skończyć. 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski – Jedna kwota to jest 800.000,00 zł, 

jest przełożona właśnie na inwestycję drogową. To jest ulica Nad Kanałem 

w Samociążku. A jeśli chodzi o ulicę Tyrakowskiego w Mąkowarsku, to przypominam, że 

rada sołectwa zwróciła się, aby nie robić systemem nakładczym ulicy Tyrakowskiego 

i ulicy Krótkiej. Ale żeby robić ją z projektu, jak tylko zakończymy projekt ulicy Sokole 

Kuźnica w sołectwie Mąkowarsko. 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński – Pytanie moje jest i dotyczy. Jest następujące, 

dotyczy załącznika Nr 8,  według drugiej wersji i dotyczy to planów dochodów, wydatków 

na realizację Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Koronowo na 2021 rok. Mamy paragraf 85154, przepraszam rozdział i paragraf 4120 

Składki na fundusz pracy oraz na fundusz solidarnościowy. Czy to jest prawidłowy 

zapis?  

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek – Ja rozumiem, że jakaś niespójność jest. Chociaż 

jej nie widzę. Paragraf 14, 41207 to nieważnie jakie jest źródło finansowania. Nazywa 

się Składki na fundusz pracy oraz fundusz solidarnościowy. 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński – To wracam oczywiście do pytania sprzed dwóch 

sesji bodajże. Mieliśmy tam zapis, z tym że w załączniku nr 8 nie ma. Ale w tym samym 

temacie, projekcie – Składki na fundusz pracy oraz solidarnościowy fundusz wsparcia 

osób niepełnosprawnych. Wtedy po pytaniu Pana radnego Raddatza odpowiedziała 

Pani, że nie ma tam żadnych błędów. Więc moje pytanie: Co się zmieniło, że teraz jest ta 

zmiana? 
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Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek – Z tego co ja pamiętam, a pamiętam inaczej niż 

Pan, bo powiedziałam, że tamten paragraf  nazywał się inaczej. Możemy to pewnie 

sprawdzić w sprawozdaniu. Natomiast co się dzieje Szanowni Państwo, zmieniają się 

przepisy prawa. Zmienia się klasyfikacja budżetowa i jeszcze w zeszłym roku był okres 

taki, w którym się nazywał ten paragraf nieco inaczej. Aktualnie jeśli Państwo widzą 

załącznik nr 2 do projektu uchwały budżetowej. On jest wygenerowany z systemu 

BESTIA zgodnie ze słownikiem przesłanym przez Ministra Finansów. Jak Państwo 

widzą 4112 paragraf, czwarta cyfra oznacza źródło finansowania. Wskazuje nam, czyli 

to jest ta informacja, której absolutnie nie możemy zmodyfikować. To składki na fundusz 

pracy oraz fundusz solidarnościowy. Po prostu przepisy prawa się zmieniają. Zmienia 

się klasyfikacja i my musimy się dostosować i jeszcze tutaj, żeby podkreślić raz jeszcze 

kwestię tego czy ja powiedziałam dwa spotkania wstecz, dwie sesje w zakresie nazwy 

paragrafu, tego paragrafu, na który Pan zwrócił uwagę. Powiedziałam, że tak powinno 

być inaczej, a tutaj już jest zmiana w systemie i już zmiany zostały wprowadzone.   

Radny Pan Stanisław Gliszczyński – Ja tylko odpowiem. Oczywiście tak nie było. Ale 

to tylko chciałbym podziękować, że dokonała się ta zmiana, ponieważ te zmiany 

przepisów były właśnie przed tamtą sesją listopadową.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Czy Państwo radni jeszcze 

mają pytania? Nie widzę. Zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego 

imiennego. 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Stwierdzam, że 17 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” Rada 

Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 17  głosami „za”, 

przy 1 głosie „przeciw” oraz 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła Uchwałę Nr 

XXXIV/301/21  zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo 

na rok 2021. 

Nieobecni radni: Maciej Szlagowski, Wojciech Orliński. 
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/255/20 z dnia 

30 września 2020 r. w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk – Przystępujemy do punktu 

dziesiątego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXX/255/20 z dnia 30 września 2020 r. w sprawie trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania. 

 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Nieobecni radni: Maciej Szlagowski, Wojciech Orliński. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Przewodniczącą Zespołu 

Interdyscyplinarnego Sylwię Klonowską. 

 

Pani Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego Sylwia Klonowska przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  
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Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Stwierdzam, że 19 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w 

Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXIV302/21 w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/255/20 z dnia 

30 września 2020 r. w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania. 

Nieobecni radni: Maciej Szlagowski, Wojciech Orliński. 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Koronowo 

na 2021 rok. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przystępujemy do punktu 

jedenastego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy 

Koronowo na 2021 rok. 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Nieobecni radni: Maciej Szlagowski, Wojciech Orliński. 

 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Przewodniczącą Zespołu 

Interdyscyplinarnego Sylwię Klonowską. 
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Pani Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego Sylwia Klonowska przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

Przeprowadzono głosowanie.  

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Stwierdzam, że 19 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w 

Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXIV/303/21 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Koronowo na 2021 rok. 

 

Nieobecni radni: Maciej Szlagowski, Wojciech Orliński. 

 

11a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały 

Sejmiku Województwa Kujawsko – Pomorskiego zmieniającej uchwałę w sprawie 

Obszaru Chronionego Krajobrazu Zalewu Koronowskiego. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  – Przystępujemy do punktu 

jedenastego a porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Kujawsko – Pomorskiego 

zmieniającej uchwałę w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Zalewu 

Koronowskiego. 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 



 

 

14 

 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Nieobecni radni: Maciej Szlagowski, Wojciech Orliński. 

 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk - Zatem projektu uchwały 

nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Wydziału 

Inwestycji i Planowania Przestrzennego Jolantę Dombrowską – Chmielek. 

 

Kierownik Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Pani Jolanta Dombrowska – 

Chmielek przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk   - Stwierdzam, że 19 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXIV/304/21 w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego zmieniającej uchwałę w sprawie Obszaru 

Chronionego Krajobrazu Zalewu Koronowskiego. 

 

Nieobecni radni: Maciej Szlagowski, Wojciech Orliński. 

 

11 b.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 

zabytków, położonych lub znajdujących się na terenie miasta i gminy Koronowo. 
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  – Przystępujemy do punktu 

jedenastego a porządku obrad sesji rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia 

zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 

zabytków, położonych lub znajdujących się na terenie miasta i gminy Koronowo. 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Nieobecni radni: Maciej Szlagowski, Wojciech Orliński. 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk - Zatem projektu uchwały 

nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Wydziału 

Inwestycji i Planowania Przestrzennego Jolantę Dombrowską – Chmielek. 

 

Kierownik Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Pani Jolanta Dombrowska – 

Chmielek przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk   - Stwierdzam, że 19 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXIV/305/21 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych 
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do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, 

położonych lub znajdujących się na terenie miasta i gminy Koronowo. 

 

Nieobecni radni: Maciej Szlagowski, Wojciech Orliński. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk zarządziła 10 minut przerwy. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk po przerwie wznowiła 

obrady sesji. Obecnych 19 radnych. Nieobecni radni: Maciej Szlagowski, Wojciech 

Orliński. 

 

12. Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Koronowie oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przystępujemy do punktu 

dwunastego  porządku obrad sesji do sprawozdania z działalności Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie oraz przedstawienie potrzeb w zakresie 

pomocy społecznej. 

Sprawozdanie zostało zamieszczone na eSesji. Czy mają Państwo radni jakieś pytania 

do sprawozdania? 

Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

13. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2020 r.  

oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją tych zadań. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przystępujemy do punktu 

trzynastego porządku obrad sesji do sprawozdania z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny za 2020 r.  oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją tych 

zadań. 

Sprawozdanie zostało zamieszczone na eSesji. Czy mają Państwo radni jakieś pytania 

do sprawozdania? 

Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. 
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14. Zapytania, wnioski i informacje. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przechodzimy do punktu 

czternastego porządku obrad, to jest zapytania, wnioski i informacje.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Proszę kto z Pań, Panów 

radnych ma jakieś zapytania, wnioski, informacje? 

Radny Pan Olech Raddatz – Ja może wrócę do tych środków, które nasz rząd 

przeznacza na każdą gminę tzw. popegeerowską, kwotę około 5 mln. Panie burmistrzu, 

rozmawialiśmy na ten temat. Przedstawiłem Panu kilka inwestycji, które ja bym widział. 

Otrzymuję mnóstwo telefonów od mieszkańców. Jest tych osiedli popegeerowskich 

w naszej gminie sporo. Ale doczytałem się, że nasza gmina może złożyć, każda gmina, 

w sumie trzy wnioski na trzy inwestycje. Także, a mieszkańcy liczą na więcej. Może Pan 

później się wypowie, jak to wygląda? Ale mam takie pytanie, na jakie zadania 

inwestycyjne dla wsi, gdzie funkcjonowały PGR – y Gmina Koronowo złożyła wniosek 

i na jaką kwotę do Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, w celu ich weryfikacji? 

Radna Pani Mirosława Holka – Składam wniosek. Proszę o zabezpieczenie 

oraz oczyszczenie terenu, na którym znajduje się grobowiec rodziny Beck we Wtelnie – 

działka nr 173. Jest to grobowiec z II połowy XIX wieku, właścicieli ziemskich we Wtelnie. 

W chwili obecnej najpotrzebniejsze jest zamknięcie drzwi i naprawa kopuły. Zamki 

wielokrotnie były tam wymieniane i wyłamywane. W tej chwili każdy ma tam dostęp. 

Grobowiec jest w ewidencji obiektów zabytkowych. Proszę o opiekę nad zabytkiem. 

Radna Pani Ewa Szymańska – Ja mam jeden wniosek, jedno zapytanie i informację. 

Zacznę może od wniosku- wniosek dotyczy funduszy na inwestycje dla gmin 

popegeerowskich. Chciałam zapytać czy Gmina Koronowo złożyła wniosek o wsparcie 

finansowe dotyczące funduszy na inwestycje dla gmin popegeerowskich? Proszę 

również o wgląd do tych dokumentacji. A także jakie inwestycje i gdzie będą 

realizowane? Proszę również, jeśli nie jest uwzględnione o pochylenie się nad drogą 

Wiskitno – Huta z tych funduszy. Wiskitno, jak i Huta są to wsie popegeerowskie. Proszę 

o uwzględnienie tej drogi z tych funduszy. Zapytanie dotyczy drogi wojewódzkiej 243. 

Czy coś więcej wiadomo na temat przymierzenia się do zamknięcia drogi wojewódzkiej 

243? Wiemy, że na tą chwile jest to wstrzymane. Po naszych ostatnich rozmowach, 

poinformował mnie Pan burmistrz, że ma dojść do spotkania na terenie Urzędu 
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Miejskiego w Koronowie. Czy zostało to już poczynione? 

Informacja. Z racji tej, że nie mogłam uczestniczyć na sesji 23 grudnia, myślę, że jestem 

mieszkańcom to winna.  Jest coś takiego, że zawsze radni, mieszkańcy całej naszej gminy 

mogą składać wnioski do projektu budżetów na dany rok. Ja oczywiście takie kroki 

poczyniłam, co nie zostało odzwierciedlone w budżecie na 2021 rok. Po czym na 

wspólnym posiedzeniu komisji 30 listopada 2020 r.  złożyłam wniosek o budowę, 

rozbudowę Szkoły Podstawowej w Wierzchucinie Królewskim, który został odrzucony z 

przyczyn formalnych. Ponieważ nie wskazałam źródła finansowania. Chcę tylko jeszcze 

nadmienić, że w 2018 roku zostało zabezpieczone w budżecie gminy na 2019 rok 500 tys. 

Na rok 2020 - 100 tys. Nic nie zrobiono oczywiście z tymi kwotami. Ponowiłam swój 

wniosek 5 grudnia 2020 r.  na wspólnym posiedzeniu komisji, ze wskazaniem również 

źródła finansowania. Wniosek otrzymał jakby negatywny odzew z tego względu, że 

wstrzymało się 5, przepraszam 10, wstrzymało się 5 radnych, za było 4 radnych, 

przeciwnych było 10. Chce jeszcze nadmienić, że na moje wnioski zostały powołane dwa 

wspólne posiedzenia komisji. Pierwsze odbyło się 16 stycznia 2020 r., wyjazdowe, żeby 

wszyscy radni mieli jakby ogląd jak wygląda Szkoła Podstawowa w Wierzchucinie 

Królewskim. Drugie spotkanie było 23 czerwca 2020 r. Prośba była również Pana 

burmistrza o przegłosowanie tego wniosku. Jeśli chodzi o Szkołę Podstawową Nr 2 w 

Koronowie i Szkoły Podstawowej w Wierzchucinie, że mają zostać poczynione ekspertyzy 

tych dwóch szkół. Mamy od czerwca do stycznia prawie siedem miesięcy. Myślę, że tutaj 

Pan burmistrz się ustosunkuje, czy takie ekspertyzy przez pół roku zostały poczynione?  

Kolejne posiedzenie, które też na mój wniosek zwołałam  już z kilkoma radnymi, 

zapraszając również Pana burmistrza. Odbyło to się w sierpniu. Panią dyrektor M- GZE. 

Oczywiście Panowie burmistrzowie, żaden z panów się nie pojawił na tym spotkaniu. 

Osoba, która prowadziła tą inwestycję też nie była obecna. Przyszła do nas Pani 

Dombrowska – Chmielek, która poinformowała nas, że nie ma zbytnio dużej wiedzy na ten 

temat, bo ona akurat tej inwestycji nie prowadzi. Zażenowana byłam jedną taką sytuacją 

dotyczącą właśnie składania tego mojego wniosku. Z tego miejsca chciałam właśnie 

podziękować bardzo radnemu Panu Borowiczowi, który był przeciwny budowie szkoły, czy 

rozbudowie szkoły w Wierzchucinie Królewskim.  Po czym ogromny laborat oczywiście 

pojawił się na stronach Gazety Powiat, gdzie jest bardzo zainteresowany tą rozbudową, tej 

szkoły. Więc panie radny, to się chyba troszeczkę mija z celem. Bo na początku jest pan 
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bardzo zainteresowany. Burzliwe rozmowy przeprowadzamy razem wspólnie. Jednak mój 

wniosek zgłoszony nie otrzymuje Pana jakby aprobaty. A chcę nadmienić, że był Pan 

nauczycielem, wieloletnim nauczycielem tejże szkoły. Jest pan obecnie mieszkańcem, 

radnym, sołtysem i takie kroki Pan poczynił, żeby na mój wniosek 5 grudnia, złożył Pan 

głos sprzeciwu. 

Radny Pan Henryk Borowicz – Byłem zawsze za rozbudową szkoły i w tej chwili jestem 

i wniosek odpowiednio złożyłem.  I teraz mam jeszcze jeden wniosek. W sprawie 

transportu autobusowego, przywrócenia transportu autobusowego linii nr 4: Wierzchucin 

Królewski, Łąsko Małe,   Duże, Sitowiec, Huta, Osiek, Wilcze, Wierzchucin, Koronowo. 

Mieszkańcy Gminy Koronowo zwracają się w uprzejmą prośbą do Pana burmistrza 

o przywrócenie przewoźnika na części linii Nr 4 Wierzchucin Królewski, Łąsko Małe,   

Duże, Sitowiec, Huta, Osiek, Wiskitno, Wierzchucin, Krąpiewo. Mieszkańcy Gminy 

Koronowo nie będą mieli możliwości pojechać do lekarza, młodzież do szkół. I proszę 

o jak najszybsze powołanie zespołu roboczego ds. transportu autobusowego 

i przywrócenie linii Nr 4. Drugi wniosek w sprawie przygotowania wykazu miejsc, ulic, 

placów będących własnością Gminy Koronowo. Mieszkańcy Gminy Koronowo zwracają 

się z uprzejmą prośbą do urzędników urzędu miejskiego o wskazanie ulic, miejsc, placów 

w mieście, będących własnością Gminy Koronowo. Beneficjenci składają swoje 

propozycje na ręce urzędu miejskiego, nie mają orientacji, które miejsca są w gestii 

gminy, w których można byłoby realizować ich pomysły na rzecz miasta. Aby uniknąć 

nieporozumień i niepotrzebnej biurokracji mieszkańcy proszą o wskazanie tych miejsc, 

do których odnosić się będą mogły ich konkretne pomysły, a tym samym urzeczywistniać 

założenia  koronowskiego budżetu obywatelskiego.  

Radna Pani Małgorzata Szymczak – Mam dwa wnioski. Pierwszy wniosek rozpoczyna 

się tymi słowami. Rok 2020 oraz styczeń 2021 są szczególnie trudnym czasem dla dzieci 

i młodzieży, która z powodu pandemii została pozbawiona bezpośredniego kontaktu 

z rówieśnikami, nauczycielami, instruktorami, a w konsekwencji dostępu do ćwiczeń na 

salach gimnastycznych, boiskach, siłowniach czy basenach. Odwołane zostały imprezy 

o charakterze sportowym – biegi, mecze, zawody. Brak ruchu, motywacji, wielogodzinna 

pozycja siedząca przed monitorem komputera czy telefonu zaburzają prawidłowy rozwój 

psycho -  ruchowy, co w konsekwencji powoduje wiele negatywnych efektów zarówno 

w sferze psychicznej młodego człowieka, jak i w sferze dbałości o kondycję fizyczną 
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i prawidłową postawę ciała .Drastycznie wzrosła liczba stanów depresyjnych wśród 

młodego pokolenia. Dodatkowo pogłębiają się wady postawy spowodowane 

niewłaściwym trybem życia. Aktywność fizyczna jest niezbędna do budowania 

odporności. Umożliwia prawidłowy rozwój młodego organizmu oraz redukuje stres. 

W związku z powyższym zasadnym jest, aby szczególnie w czasie pandemii zadbać 

o zdrowie fizyczne i psychiczne dzieci i młodzieży z gminy Koronowo. Zadaniem gminy 

jest organizacja życia publicznego na swoim terenie. Jedną z jednostek pomocniczych 

Gminy Koronowo jest Miejsko – Gminny Ośrodek Sportu i Rekreacji, który podlega 

nadzorowi organów gminy. Został on powołany w celu promowania sportu, rekreacji 

ruchowej, aktywnych form wypoczynku oraz rehabilitacji ruchowej. Wskazane jest, aby 

instruktorzy M – GOSiR –u zaproponowali dzieciom i młodzieży z Gminy Koronowo, na 

czas zdalnego nauczania pośredni kontakt ze sportem poprzez: przeprowadzanie 

regularnych zajęć sportowych podczas spotkań online, typu ćwiczenia rozciągające, 

redukujące stres, elementy jogi, elementy zajęć ruchowych przy muzyce, itp., 

zaproponowanie i przeprowadzanie konkursów o charakterze sportowym, np. moja 

zimowa aktywność sportowa, zachęcanie do aktywności fizycznej poprzez promowanie 

zdrowego trybu życia, motywowanie do spędzania wolnego czasu na świeżym powietrzu. 

W związku z powyższym apelujemy o podjęcie natychmiastowych działań mających na 

celu opracowanie i wdrożenie przez M -GOSiR najbardziej efektywnych przedsięwzięć o 

charakterze sportowym z zachowaniem wszelkich wymogów sanitarnych, w celu 

poprawy kondycji fizycznej i psychicznej dzieci i młodzieży z Gminy Koronowo. Z 

poważaniem członkowie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki.  

I drugi wniosek. jest to wniosek skierowany głównie do mieszkańców Gminy Koronowo. 

Zwracam się z wnioskiem o udzielenie wsparcia finansowego Hufcowi ZHP Koronowo. 

Można tego dokonać podczas wypełniania deklaracji podatkowej za rok 2020 i przekazać 

1% podatku dochodowego. Wystarczy wybrać z listy organizacji pożytku publicznego 

numer KRS Hufca ZHP Koronowo. Jedną z wartości przekazywaną w ZHP jest miłość do 

ojczyzny również tej małej. W Hufcu ZHP Koronowo zuchy i harcerze uczą się historii, 

pamiętają o rocznicach i bohaterach oraz dbają o miejsca pamięci. W ten sposób 

wychowywani są młodzi, świadomi patrioci. Dlatego apeluje o finansowe wsparcie tej 

organizacji i przekazanie 1% podatku.  

Radna Pani Barbara Mojzesowicz -  W związku z faktem podjęcia uchwały przez Radę 
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Miejską w Koronowie Nr XL/316/17 z dnia 23 stycznia 2017 r. w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego 

w Koronowie, Nowym Dworze, Więzownie oraz Starym Dworze, gm. Koronowo proszę 

o przedstawienie na jakim obecnie etapie znajduje się procedura uchwalania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Mając powyższe na uwadze, że 

do dnia dzisiejszego nie uchwalono ostatecznej treści miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sytuacja ta powoduje, że każdy wniosek o wydanie 

warunków zabudowy jest przedłużony o 9 miesięcy, co w konsekwencji opóźnia 

realizację jakiejkolwiek inwestycji, czy zabudowy jednorodzinnej na terenach określonych 

uchwałą. Wnoszę o niezwłoczne podjęcie działań zmierzających w celu ostatecznego 

przyjęcia uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

w/w terenów lub uchylenia w/w uchwały.  Jeszcze korzystając z okazji, że mamy tutaj 

Pana Dyrektora Domu Opieki Społecznej chciałabym się dopytać o sytuację. Jak 

wygląda termin szczepień dla pensjonariuszy i dla personelu opiekuńczego w PDS – ie? 

Czy wszyscy pensjonariusze są zaszczepieni i personel. I czy nie dochodziło do takich 

sytuacji, że personel był zmuszany do wykonania szczepień? 

Wiceprzewodniczący rady Pan Tomasz Gordon -  Ja nie mam w sensie takiego 

wniosku, ani nic, tylko mam prośbę do pana burmistrza o udzielenie nam przede 

wszystkim i również mieszkańcom informacji. Jak wiem ostatnio gdzie się nie poruszymy, 

czy w telewizji, czy w radio, czy w prasie główny temat szczepienie przeciw COVID – 19. 

Więc prosiłbym Pana burmistrza, żeby przedstawił w kilku zdaniach jak wygląda w tym 

temacie sytuacja w Gminie Koronowo?  Jak wiemy Gmina Koronowo jest obsługiwana 

zdrowotnie przez nasz koronowski SP ZOZ i przez cztery niepubliczne zakłady opieki, 

czyli lekarzy rodzinnych. Z tego co wiemy mieszkańców mamy około 25 tysięcy razem. Z 

tego takich dorosłych jest 18 tysięcy, którzy tak mniej więcej będą się kwalifikowali do 

zaszczepienia. Dlatego prośba taka na jakim etapie, jak to wygląda, co się dzieje w naszej 

gminie Panie burmistrzu? 

Wiceprzewodniczący rady Pan Bogusław Guziński -  Ja chciałbym się odnieść do 

części wystąpienia pana radnego Borowicza. W tej części na pewno będzie odpowiadał 

Pan burmistrz. Ale ja muszę tutaj swój komentarz do tego dać. Mówimy o przewoźniku i 

likwidacji linii. Oczywiście to jest informacja na razie nieoficjalna. A jest takowa, że od 1 

lutego zostanie zawieszona linia nr 4 na terenie Gminy Koronowo, obejmująca zachodnią, 
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północno-zachodnią część tej gminy. Jest to efekt wczorajszego spotkania, w czasie 

spotkania komisji finansów. Spotkania z przewoźnikami działającymi na terenie gminy. 

Wynikła bardzo intensywna dyskusja, bardzo długa dyskusja na temat ewentualnej polityki 

w tym zakresie, jaką powinniśmy kształtować na terenie gminy i doszliśmy po długich 

dyskusjach do jednoznacznego wniosku, że trzeba stworzyć kompetentny zespół roboczy 

przy Panu burmistrzu, który by określał taką politykę. I to będzie trwało miesiącami,  a 

nawet latami. A to dlatego chciałbym się odnieść do pana radnego Borowicza, dlatego 

żeby to nie były takie jakieś działania z tzw. doskoku. Bo tak to się stało, muszę 

powiedzieć Panu radnemu, że właśnie oddziaływania na gminę i na burmistrza, lokalne, 

spowodowały wprowadzenie drugiego przewoźnika, czyli PKS – u na tę samą linię innego 

przewoźnika. To się musiało tak skończyć i tak się skończyło.  Ja to przewidywałem, 

mówiłem o tym na poprzedniej sesji.  Teraz jakiekolwiek apele nie wiem, nie wiem co one 

miałyby spowodować, że przewoźnik będzie charytatywnie jeździł po tym terenie, to 

przywróci te kursy. No trzeba myśleć o skutkach swoich działaniach wcześniej. Bo potem 

nie wiadomo jak będzie z tego wybrnąć. A mówię to właśnie jako człowiek z terenów, które 

zostaną wykluczone komunikacyjnie. Mówimy o Łąskach, Wilczu, Sitowcu. Hucie i Osieku.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Dziękuję. Czy Państwo 

radni mają jeszcze jakieś zapytania, wnioski?  

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski – Ten punkt to wnioski, 

zapytania, ale także informacje i postaram się tak odwrotnie odpowiedzieć na zapytanie 

Pana radnego Tomasza Gordona, co do szczepień przeciwko COVID – 19. Mieliśmy to 

przygotowane i chcieliśmy to przedstawić na sesji, tak ażeby upublicznienie tej informacji 

było maksymalnie duże. Proszę Państwa na chwile obecną na terenie Gminy Koronowo 

są punkty szczepień w następujących miejscach: SP ZOZ, ul. Paderewskiego, 

Przychodnia lekarska „Rodzina” Ryszard Rajewski, ul. Dworcowa w Koronowie, Wiejski 

Ośrodek Zdrowia, ul . Tucholska w Mąkowarsku, Gabinet Lekarza Rodzinnego Sławomir 

Jakubiński, ul. Wiosenna 2, Wtelno oraz Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej „Pod 

Gruszą” Dariusz Kreft, Wierzchucin Królewski. Na dzisiaj istnieją cztery możliwości 

rejestracji, co do szczepienia. I tak może to być rejestracja poprzez całodobową i 

bezpłatną infolinię – 989, rejestracja w wybranym punkcie szczepień, które to przed 

chwilą Państwu radnym przedstawiłem, rejestracja elektroniczna poprzez e-rejestrację, 

dostępna pod adresem: pacjent.gov.pl oraz nowość, można również wysłać sms o treści: 
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Szczepimy się pod numer 664 908 556. W odpowiedzi senior otrzyma prośbę o podanie 

nr PESEL i kodu pocztowego. Podobnie jak powyżej, jeżeli w systemie rejestracji nie 

będzie wolnego terminu, pacjent zostanie poinformowany w chwili uruchomienia nowych 

terminów szczepień. Z tego co mi jest prywatnie wiadomym na dzisiaj terminy szczepień 

są wszystkie zabukowane. Ale miejmy nadzieję, że stosownie do dostaw szczepionek, 

otworzą się kolejne terminy szczepień. To będzie można się w ten sposób rejestrować. 

To jest, zaznaczam, informacja na dzień dzisiejszy aktualna. Może coś ulec zmianie. 

Chciałbym jeszcze Państwu przedstawić informację, co do zadania gminy, jakie pojawiło 

się na tym gruncie, w postaci transportu pacjentów na szczepienia przeciwko COVID – 

19. Istnieje możliwość zorganizowania przez gminę nieodpłatnego transportu z miejsca 

zamieszkania do najbliższego punktu szczepień dla osób. Bo są dwie kategorie osób: 

osoby niepełnosprawne, to jest posiadające aktualne orzeczenie o niepełnosprawności 

w stopniu znacznym o kodzie R lub N lub odpowiednio I grupę z w/w schorzeniami oraz 

druga kategoria osób: osoby mające obiektywne i niemożliwe do przezwyciężenia we 

własnym zakresie trudności w samodzielnym dotarciu do punktu szczepień najbliższego 

miejscu zamieszkania. Osoby spełniające powyższe kryteria, które dokonały rejestracji 

w punkcie szczepień, mogą zgłaszać potrzebę zorganizowania transportu pod nr telefonu 

52 38 26 483, czynnym w dni robocze od godziny 8.00 do godziny 15.00. Zwracamy się z 

prośbą, aby każda osoba mająca potrzebę dowozu na szczepienie zgłaszała ją z co 

najmniej trzydniowym wyprzedzeniem. Nadmienię może jeszcze, że pełna informacja o 

szczepieniach jest zamieszczona na stronie internetowej Gminy Koronowo. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Dziękuję. Czy Państwo 

radni mają jeszcze jakieś zapytania, wnioski? Nie widzę. 

 

15. Składanie interpelacji.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Zatem przechodzimy 

do punktu piętnastego porządku obrad sesji, do składania interpelacji.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Bardzo proszę, kto z Pań, 

Panów radnych chciałby złożyć interpelację?. 

Radna Pani Mirosław Holka -  Składam interpelację o treści następującej: W związku z 

częstymi wyłączeniami energii elektrycznej w miejscowości: Wtelno, Tryszczyn. 
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Morzewiec, Gościeradz, proszę o interwencję w firmie ENEA Operator w celu 

przeciwdziałania takiej sytuacji. Są krótkotrwałe wyłączenia i ponowne włączenia, które są 

szkodliwe dla urządzeń elektrycznych, a także powoduje zatrzymanie ciągów 

technologicznych w przedsiębiorstwach, co często skutkuje długotrwałym ponownym 

rozruchem.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Czy jeszcze ktoś 

z Państwa chciałby złożyć interpelację?. Nie widzę. Dziękuję 

 

16. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 

 

 Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Zatem przechodzimy do 

punktu szesnastego  porządku obrad sesji odpowiedzi na interpelacje, wnioski 

i zapytania.  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski -  Na wszystkie pytania odpowiedzi 

otrzymacie państwo oczywiście na piśmie. Ale tutaj jeśli chodzi o tak na gorąco, to dla 

radnego Raddatza, fundusz tzw. PGR-owski. Złożyliśmy trzy zadania na łączną kwotę 

5 mln złotych. Nie będę teraz mówił, które na jaką kwotę. Dostanie Pan kopie wniosku 

oczywiście. To są zadania takie jak: Lipinki, droga wraz z wymianą sieci, Osiedle Motyl 

w Mąkowarsku, na które nie mamy jeszcze projektu budowlanego, nawet oczywiście, 

Wierzchucin Królewski odwodnienie. To już jest trzeci wniosek, który składamy do 

funduszy rządowych, aby to zadanie wykonać. Do pani Holki, grobowiec, bardzo dziękuję 

za ten wniosek. Jak najbardziej się do tego przychylimy. Wiem, że już nawet jacyś 

społecznicy we Wtelnie chcieli go remontować, że tak powiem własnym sumptem. Może to 

właśnie dobrze. Jeśli chodzi o radną Szymańską, to myślę, że o PGR-owski fundusz 

wyczerpałem odpowiedź. Czy jeszcze chciałaby Pani coś dopytać do tego?  

Radna Pani Ewa Szymańska -   Jeśli mogę się do tego odnieść, to tak ubolewam 

oczywiście, że nie pojawi się ta droga Wiskitno – Huta. Bo tutaj słyszę, że już są te 

inwestycje trzy wymienione. Rozumiem, że bolączką jest to oczywiście, tkwi ta 

oczyszczalnia, nie wiem, czy „szczęsna”, czy „nieszcżęsna” na terenie Wiskitna. 

Chciałabym tylko powiedzieć, że w innych miejscowościach Gminy Koronowo wiele 

inwestycji się odbywa i to są nowe wprowadzane, są w trakcie realizacji. A tak jak 

wcześniej wspomniałam w mojej wypowiedzi wniosek składałam 2 lata z rzędu. Nie ujrzał 
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światła dziennego w żadnym z budżetów ani w tym, ani w ubiegłym. Także miałam taką 

cichą nadzieję, że z tych właśnie funduszy to się pojawi. Chociaż bardzo mnie zaskakuje 

odwodnienie tego Wierzchucina, gdzie tutaj jest wieś popegeerowska? To mnie 

zastanawia. 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski – Wniosek został oceniony pozytywnie 

przez KOWR. Jeśli chodzi o dalsze odpowiedzi dla Pani Szymańskiej: droga 243, to 

podtrzymuje moje słowa z naszej rozmowy pokomisyjnej. Jeśli chodzi o sesję 23 grudnia, 

o której tutaj była Pani łaskawa wspomnieć, to nie jest tak, że żadne Pani wnioski nie są 

uwzględniane. Ponieważ w tym budżecie, proszę się przyjrzeć , jest pani wniosek 

o wymianę tabletów dla radnych. Jest również „nieszczęsna” czy „szczęsna” 

oczyszczalnia, o której Pani tak pięknie mówi. W tej gminie na 33 sołectwa nie wszystkie 

sołectwa są tak hojnie obdarzone, że wszystkie są od razu inwestycje robione. Ale jeśli 

chodzi o Wiskitno, które ma z tego co pamiętam, jeśli jestem w błędzie proszę, albo Pani 

mi na pewno zwróci uwagę, ma około 600 mieszkańców, to oczyszczalnia ścieków za 

1.800.000,00 zł, to jednak jest coś. Na skalę 16 milionowego budżetu, w którym 

zakładaliśmy na początku. Jeśli chodzi o szkołę w Wierzchucinie, to myślę, że tutaj nie 

będę wchodził w tą polemikę między Panią a radnym Borowiczem, Panem radnym 

Borowiczem . Ale uważam, że tak, tak jak mówiliśmy rok temu na wspólnym posiedzeniu 

komisji, że przygotujemy materiały. Masze M – GZE przygotowało te materiały. Przede 

wszystkim demografię tego terenu, która nie wygląda, że tak powiem, w mojej ocenie 

oczywiście tylko, nie wygląda przyszłościowo. Ale poszliśmy dalej. Wniosek Pana 

Henryka Borowicza polegał na tym, aby stworzyć pełen audyt tutaj oświatowy. Uważam, 

że audyt oświatowy, to będzie spojrzenie z zewnątrz na system oświatowy w naszej 

gminie.  Powie nam jasno, jakie kroki powinniśmy poczynić. Bo ja, na dzień dzisiejszy nie 

potrafię powiedzieć, jak ta szkoła ma wyglądać. Poprzedni projekt, o którym Pani 

wspomniała za 5 milionów, bez możliwości etapowania, a na które było 500 tysięcy 

zarezerwowane, zakładał jeszcze istnienie takiej instytucji jak gimnazja, która jest 

zlikwidowana. Mamy projektować kubaturowo większe budynki niż potrzebujemy. Dobrze 

Pani wie, że tutaj tylko 170 z nadwyżki operacyjnej. To jest bardzo niewiele. Nie możemy 

sobie budować pomników kosztogennych. Musimy robić to wszystko tak „Jak Pan Bóg 

przykazał”, to będzie cytat na następną sesję dla pana Stanisława. Ale myślę, że musimy 

racjonalnie to tego podchodzić. Jeśli chodzi o radnego Borowicza i linię nr 4. Linia nr 4 
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i zespół roboczy ,powstała taka inicjatywa po wczorajszej komisji finansów. Tutaj Pan 

radny Bogusław Guziński wyszedł z taką inicjatywą. Uważam, że jest bardzo zasadna. 

A jeśli chodzi o to, to problem powstał, ja nie chcę mówić na jakiej zasadzie. Ale została 

właśnie utworzona nowa linia autobusowa Wiskitno – Wierzchucin - Koronowo 

z dofinansowaniem wojewody. Co prawda z wojewoda mamy umowę podpisaną ale 

jeszcze nie z wykonawcą. Wszystko jest przed nami. Jeśli chodzi o odpowiedź tutaj dla 

Pana radnego Gordona, myślę, że Pan Sławomir tutaj dobrze to zreferował poza jednym 

wątkiem, który myślę, że Państwu się należy, że tygodniowo szczepionek otrzymujemy 

30 szt. na całą gminę. To jednak jest bardzo niewiele. Na resztę odpowiem na piśmi,e 

dobrze, bo nie chciałbym tutaj coś przekłamać.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk- Odpowiedzi udzielone 

również zostaną w formie pisemnej. Bardzo proszę jeszcze Pani radna Ewa 

Szymańska. 

Radna Pani Ewa Szymańska – Ja tutaj jeszcze chciałabym się odnieść do słów Pana 

burmistrza, dotyczących tej szkoły w Wierzchucinie Królewskim. Na czerwcowym 

spotkaniu powiedział Pan takie słowa, że będzie Pan sporządzał ekspertyzę dotyczącą 

Szkoły Podstawowej Nr 2 i Szkoły Podstawowej w Wierzchucinie Królewskim. Do 

dzisiejszego dnia myślę, że ta ekspertyza nie powstała, bo żadnej informacji radni nie 

otrzymali. Jeśli chodzi i pierwsze spotkanie, które było 16 stycznia, dowiedzieliśmy się, 

że jest to projekt dwuetapowy. Taką wiedzę otrzymaliśmy od Pana dyrektora.  A potem od 

Pana dowiedzieliśmy się, że jest to projekt jednoetapowy. Poprosiłam o takową 

dokumentację. Do dzisiejszego dnia oczywiście jej nie otrzymałam. Także bardzo proszę, 

żeby na te wszystkie moje prośby były spełnione. Bo ja nie mam się do czego odnieść. 

Mieszkańcy mnie po prostu pytają. Nie mam jak  udzielić odpowiedzi. Czy to był 

dwuetapowy, czy jednoetapowy.   

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski – Więc tak, jeśli chodzi o ekspertyzę 

budowlaną i projekt, którego Pani nie otrzymała i o to, że może tak no ale z poprzedniej 

Pani wypowiedzi wynikało, że mój kierownik Pani Dombrowska – Chmielek jest nie w 

temacie rozbudowy szkoły w Wierzchucinie. Na komisji wspólnej, o którą Pani 

wnioskowała była właśnie Pani kierownik w projektem budowlanym i był Pan Artur 

Senski. Każdy mógł się z tym projektem zapoznać. Ludzie w uprawnieniami budowlanymi 

twierdzą, że nie da się go etapować bez rozbiórki ogrzewania, które znajduje się w innym 
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budynku. Jeśli Pani wie lepiej, to tym lepiej. Ale proszę do fachowców. A wkładanie mi w 

usta odpowiedzi przed zadaniem Pani pytania uważam, że jest nie na miejscu w tym 

momencie. Proszę złożyć wniosek. Myślę, że to nie jest większy problem otrzymać 

projekt budowlany nawet dzisiaj. Może Pani nawet poprosić moich pracowników 

z uprawnieniami budowlanymi. Oni Pani wszystko rozjaśnią.  

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski – Może dodam, Pani Ewo ja 

jestem przekonany, że dałem dyspozycję udostępnienia Pani dokumentacji. Przepraszam 

nie chcę się tu niepamięcią na dzisiaj zasłaniać, ale przekonany jestem o tym.  

Radny Pan Olech Raddatz -  Panie burmistrzu jeszcze może wrócę do tego pytania o te 

środki dla tych PGR – ów. Czy nie popełnił Pan pomyłki, bo rozmawialiśmy na temat 

w Mąkowarsku jest dużo takich osiedli oddalonych od drogi krajowej popegeerowskich. 

Jest to Łakomowo, o którym rozmawialiśmy, tzw. Kencerowo – ul. Słoneczna, Motyl 

i mówiliśmy w naszej rozmowie o tych właśnie drogach.  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski – Nie ma tu Szanowny Panie radny 

mowy o żadnej omyłce. Tak jak  w naszej rozmowie powiedziałem, zwracam się zaraz do 

moich pracowników, wicekierownik Pani Wardyn, która wytypowała, która droga uzyska 

największą punktację, łącznie tutaj z opinią KOWR – u. Ta droga ma największą szansę 

otrzymania dotacji. Więc uznałem, jeśli mamy wysyłać wnioski na trzy drogi, które mają 

nikłą szansę, to wyślijmy na jedną, która ma szansę. Bo zależy mi, żeby ta droga 

powstała.  

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski – Ja jeszcze może dodam. 

Dostałem sms od kierownika wydziału pozyskiwania środków zewnętrznych, wprost 

o zapytanie czy osiedle Motyl w Mąkowarsku to osiedle popegeerowskie?  Także to jest 

wykluczone jakaś pomyłka.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Bardzo proszę Pani radna 

Mojzesowicz prosi Pana dyrektora o ewentualne udzielenie odpowiedzi w kwestii 

szczepień dla pracowników DPS – u. 

Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie Pan 

Dariusz Karwat – Pani radna mam wrażenie, że zaszła pomyłka. Z tego względu, że nie 

kieruję Domem Pomocy Społecznej, a jestem dyrektorem ośrodka pomocy społecznej, 

instytucji gminnej. Z tym pytaniem należy zwrócić się do Starostwa Powiatowego, bądź 

bezpośrednio do Pani dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Koronowie.  
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17. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk   Dziękuję bardzo. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zanim jeszcze oficjalnie zamknę, pragnę 

Państwa zaprosić na mszę o godzinie 15.00, która odbędzie się w dniu dzisiejszym 

w Bazylice. W związku z faktem, że w dniu dzisiejszym obchodzimy 101 rocznicę 

powrotu Koronowa do Macierzy oraz 76 rocznicę wyzwolenia Koronowa spod okupacji 

hitlerowskiej o godzinie 15.00 odbędzie się uroczysta msza, a po niej nastąpi  

odsłonięcie pamiątkowej tablicy upamiętniającej pomordowanych mieszkańców 

Koronowa w latach 1939 – 1945. Również zapraszam mieszkańców, którzy dysponują 

wolnym czasem do uczestnictwa w tej uroczystości. W związku z wyczerpaniem 

porządku obrad zamykam obrady XXXIV sesji Rady Miejskiej w Koronowie. Dziękuję 

bardzo. 

Sesja trwała od godziny 12.00 do godziny 13.47. 

Koronowo, 03 lutego 2021 r.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie 

  / - / Katarzyna Brygida Szulta - Romaniuk 

 

    

Protokół sporządziła:                                                     

Magdalena Wanda - Joras      

Biuro Rady 


